
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. marts 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål W
Vil ministeren redegøre for regeringens forslag til vandplaner, uddybende med
fokus på konsekvenserne for Fyn og øerne, herunder svare på hvorfor den
danske regering vil overimplementere på området, når det har så store konse-
kvenser og omkostninger for erhvervet og efterfølgende for samfundet (jf. ar-
tiklerne i Landbrug Fyn d. 17. februar 2015”Ny vandplan vil koste Tom
400.000 kroner årligt” og ”Kvælstofregulering koster Fyn meget dyrt”)? Er mi-
nisteren villig til, i lyset af de alvorlige konsekvenser for Fyn og øerne, at æn-
dre vandplanerne, så det også i fremtiden bliver muligt, at drive konventionelt
landbrug på Fyn og øerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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